
Årsmöte Kristianstads bowlinghall 10/5-2024 kl 11.00 

 

 

1:     Ordf hälsade alla välkomna. 

2:      Mötets behöriga utlysning godkändes. 

3:      Leif Kellerman valdes till ordf för mötet. 

4:      Eva Håkansson valdes till sekreterare för mötet. 

5:      Till justerare rösträknare valdes Lars Ström. 

6:      Föredragning och behandlande av verksam-förvaltnings berättelsen. Se bilaga 1. 

         Revisionsberättelsen. Se bilaga 2. 

7:      Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för Göingeseriens BS: styrelsens förvaltning. 

8:      Leif Kellerman valdes till ordförande för tiden av 1år. 

9a:    Bengt Dexe valdes till styrelseledamot för tiden av 2 år. 

9:      Till styrelsen suppleant valdes Roland Lundberg för tiden av 1 år. 

10:    Till revisor valdes Tore Håkansson för tiden av 1 år. 

11:    Till revisor suppleant valdes Lars Ström för tiden av 1 år. 

12:    Till ledamöter  i valberedningen valdes Birgitta Karlsson och Ingmar Kristiansson för tiden av 1 år. 

13:    Inga motioner är inkomna. 

14:    Ekonomi se bilaga 3. 

15:    Firmatecknare är Leif  Kellerman. 

16:    Bowlingförbundet förslag är att seriespelet börjar vecka 36. 

17:    Mötet vill att fler namn skall finnas på kontaktperson listan och de som skall stå med är de Personer 

som ansvara för respektive lag i föreningen. 

18:    Serieindelningen är 10 lag i Div 1 och Div 2 och i 11 Div 3, ett nytt lag Markaryd lag 4. 

19:    Seriesegrare. Div 1 BK 80, Div 2 Hörby 2 , Div 3 Markaryd 3. 

20:    Lagavgiften oförändrad 100 kr per lag. 

21:    Förslag är att personen skall vara 60+, mötet beslöt att 60+ som uppbär pension av något slag   

kvarstår. 

22:    Övriga frågor.  

Diskussion angående 3 spelare som får dubbla i samma omgång. En del tycker att Lagen toppades medan 

andra tycker att det har varit till bra hjälp. Det kvarstår att 3 Personer får dubbla.  En önskan om att 

uppehållen inte blir så långa. Detta får laget ta med Svenska  Bowlingförbundet. Några lag tycker att Åhus 

inte skall ha matcher under lunchen då Hallföreståndaren inte har rätt fokus på spelet. Föreningen i Åhus 

skall ta upp det på sitt Årsmöte. Den 16/6 är sista dagen för anmälan av lag.10 föreningar var närvarande. 

 

23: Ordförande tackade för intresset från mötet och avslutade det. 

 

 

Vid protokollet.    

    

 

Eva Håkansson.            Ordf Leif Kellerman     

 

………………………    …………………………. 

 

 

 

Justeras 

 

Lars Ström 

 

 

………………………. 

                


